
Bridgetinget 14. – 15. juni 2014 

Rica Gardermoen Hotell 
 

Protokoll 
 

Jan Aasen åpnet Bridgetinget med en minnetale over tidligere tillitsvalgte som har gått bort siden sist. Ole 

K. Sara, Ole Smestad og Hans Jørgen Bakke ble hedret med ett minutts stillhet.  

Bridgetinget satt kl. 13.16 av president Jan Aasen 

1. Godkjennelse av representantenes fullmakter 

Sigmund Bakke i Fullmaktskomitéen informerte om at det er 36 personer til stede og tre personer er 

meldt senere. 

5 kretser deltar dessverre ikke på Bridgetinget; NBF Gudbrandsdal, NBF Telemark, NBF Sogn og 

Fjordane, NBF Helgeland og NBF Salten 

 

2. Valg av dirigent og sekretær 

Styret foreslår Asbjørn Davidsen som dirigent og Allan Livgård og Harald Berre Skjæran som sekretærer. 

Valgt ved akklamasjon. 

 

3. Godkjennelse av innkalling og dagsorden 

Ordet: Trond Odin Rønbeck, Jan Aasen, Anne Birgitte Fossum, Kari-Anne Opsal 

 

Jan Aasen foreslår at sak 13 (tildeling av æresbevisninger) tas på slutten av lørdag og 

Punkt 7 (kretsledermøtet) tas etter økonomiplanen. Det er også utelatt et punkt 14 (Honorar for styret 

og tillitsvalgte) som bes komme inn på sakslista. Vedtatt ved akklamasjon. 

 

4. Valg av to representanter til å underskrive protokollen 

Ordet: Asbjørn Davidsen 

 

Forslag på Anne Birgitte Fossum og Egil Berg. 

Valgt ved akklamasjon 

 

Jan Aasen presenterte Styrets innledning til årsberetningen og handlingsplanen. Følgende punkter ble 

gjennomgått: 

 Rekruttering 

 Klubbstipend 

 Årets Bridgeildsjel 

 Ny medlemskapsordning 

 Turneringsvirksomhet 

 Elektronisk kommunikasjon og informasjon 

 Internasjonal virksomhet 

 NBF ønsker å være representert i EBL 

 Forbundskontoret 

 Økonomi 

 EM i Tromsø 



Tinget heves 13:54. 

Tinget settes 14:11. 

Asbjørn Davidsen opplyser om at det under Dagsorden ikke var informert om tellekorps. Det foreslås Knut 

S. Brinchmann, Harald B. Skjæran og Allan Livgård. Vedtas ved akklamasjon.  

Tinget heves 14:13. 

Rune Kufaas, prosjektleder for EM i Tromsø, har en oppfattende presentasjon om EM i Tromsø. Viktige 

punkter: 

 Økonomi 

 Spillested 

 Turneringsprogram 

 Frivillighet 

 Ambassadører 

 Markedsføring & Sponsorer 

 Kommunikasjonsplan 

 

Følgende hadde ordet i spørsmålsrunde: 

Rune Strøm, Reinholdt Fieler, Kari-Anne Opsal, Alf Helge Jensen, Knut S. Brinchmann, Astrid Steen Lybæk, 

Eva Flått, Anne Birgitte Fossum, Arne Georg Aunøien, Trond Odin Rønbeck. 

 

Pause fra 15:24 til 15:40. 

 

Tinget satt kl 15:42. 

 

5. Behandling av Forbundsstyrets beretning for 2012 og 2013 

Fatte vedtak om ansvarsfrihet for styret 

 

Beretning 2012: 

Følgende hadde ordet: Asbjørn Davidsen og Arne Georg Aunøien 

Kommentar på forhånd gitt til dirigent Asbjørn Davidsen om at leder av utvalget for medlemskontakt 

første måneden av 2012 var Eva Flått. Føyes til i beretningen. 

Feil ved resultater fra 4. divisjon 2011, feil navn på vinnere på laget i avd. 29. Blir rettet opp. 

 

Beretning 2013: 

Følgende hadde ordet: Are Utvik, Anne Birgitte Fossum, Trond Odin Rønbeck, Anne Birgitte Fossum, Jan 

Aasen, Per Watz 

Trond Odin Rønbeck hadde innlegg om at automatisk medlemskap etter 3 spilte ganger i en klubb 

tilsluttet NBF ikke fungere og han vil støtte en annen måte å gjøre dette på.  

Anne Birgitte Fossum påpekte at beretningen sier at utvalget for medlemskontakt ikke har hatt leder 

siden 2011. Jan Aasen kommenterer at styret ønsker at beretningen endres på dette punktet, da Per 

Watz har fungert som leder. 

 

Vedtak: Årsberetning for 2012 og 2013 enstemmig godkjent. 

 

Ansvarsfrihet for styret for årene 2012 og 2013. 

Vedtak: Enstemmig godkjent 

 



(Årsberetning for 2012 og 2013 og ansvarsfrihet ble vedtatt sammen med behandling av de avsluttede 

og reviderte regnskap for 2012 og 2013) 

  

6. Behandling av de avsluttede og reviderte regnskap for 2012 og 2013 

Fatte vedtak om ansvarsfrihet for styret 

 

Regnskap 2012: 

Generalsekretær Knut S. Brinchmann gjennomgikk i detalj regnskapspostene og notene.  

Følgende hadde ordet: Tommy Elde, Anne Birgitte Fossum, Arne Georg Aunøien, Inger Hjellemarken, 

Jan Aasen, Jon Steinar Dale, Trond Odin Rønbeck, Reinholdt Fieler, Rune Strøm, Eva Flått 

 

Tommy Elde påpeker at det er avvik mellom regnskap 2012 og hva som presenteres i regnskap 2013 

angående regnskap 2012 i note 3. Tallet bør korrigeres. 

 

Arne Georg Aunøien bes om at budsjett står oppført i regnskapet slik at det kan sammenlignes og at 

tallene for Bridgetinget også presenteres i regnskapet. Replikkveksling angående festivalregnskapet og 

innblandingen i regnskapet til Norsk Bridgeforbund. Jan Aasen ber administrasjonen lage en oversikt 

over regnskapet med og uten bridgefestivalen for 2012 og 2013. 

 

Rune Strøm ber om at det for fremtiden er revisor til stede på Bridgetinget. 

 

Trond Odin Rønbeck ber om at regnskapet for fremtiden gjøres så forståelig at selv de som ikke kan 

regnskap kan forstå regnskapet til Norsk Bridgeforbund.  

 

Reinholdt Fieler ber om at note 12 mer presiserer innholdet i kundekravet, ikke bare gjentar tallet fra 

regnskapet. 

 

Regnskap 2013: 

Generalsekretær Knut S. Brinchmann gjennomgikk i detalj regnskapspostene og notene.  

Følgende hadde ordet: Egil Berg 

 

Tinget hevet 17:11. 

 

Tinget satt 17:30. 

37 representanter til stede i salen. 

 

Følgende hadde ordet: Tommy Elde 

 

Generalsekretær Knut S. Brinchmann har hatt telefonkonferanse med revisor Lars Bakketun og 

kommenterer sakene fra regnskapet 2012: 

 

Note 3: Manuell fraktfeil – får ingen konsekvenser for regnskapet.  

 

Inntektene fra bridgefestivalen er spesifisert i note 11 og utgiftene i note 13. I sum gir dette et bidrag til 

NBF på kr 350 000. 

 

 

Revisorberetning 2012: 

Knut S. Brinchmann leste revisors beretning fra 2012.  

 



Revisorberetning 2013: 

Beretning lik for 2013 som for 2012, så ikke lest på nytt. 

 

Kontrollkomitéens beretning: 

Kontrollkomitéens leder Tor Henriksen har slått sammen beretning for 2012 og 2013 til 1 beretning. 

Denne ble opplest på Tinget.  

Følgende hadde ordet: Reinhold Fieler, Knut S. Brinchmann, Eva Flått, Anne Birgitte Fossum, Trond 

Odin Rønbeck 

 

Årsregnskap 2012 inkludert revisors beretning og Kontrollkomitéens rapport: 

Vedtak: Regnskapet enstemmig godkjent 

 

Årsregnskap 2013 inkludert revisors beretning og Kontrollkomitéens rapport: 

Vedtak: Regnskapet enstemmig godkjent 

 

Ansvarsfrihet for styret for årene 2012 og 2013: 

Vedtak: Enstemmig vedtatt. 

 

(Alle tre vedtak overfor ble vedtatt sammen med beretning for 2012 og 2013) 

 

Tinget hevet 17:52. 

 

Knut S. Brinchmann redegjorde for medlemsundersøkelsen.  

Spørsmål til tinget: 

«Hvilke kommunikasjonskanaler bør NBF prioritere i fremtiden?» 

Følgende hadde ordet: Alf Helge Jensen, Inger Hjellemarken, Kristian Ellingsen, Terje Skjelbred, Jon 

Steinar Dale, Ove Bruvoll, Finn Leiang, Johnny Holmbakken, Anne Birgitte Fossum, Trond Odin Rønbeck 

 

Kommentarer: 

 Mange medlemmer har ikke PC, medlemsbladet er løsningen og papirformatet bør finnes. 

 Nettløsninger er fremtiden, selv eldre har nettbrett, mobil o.l. i dag. 

 Spørreundersøkelsen er fra «de som er på nett», så man må passe på konklusjonene av 

svarene. 

 Vi kan ikke sende post i dagens samfunn, alle klubber har en printer og kan skrive ut 

medlemsbladet til de som må ha den i papirformat. 

 For galt med så mange gale epostadresser, forbundet bør gå i spissen for å få korrekte 

epostadresser. De som ikke har epost kan få et tilbud gjennom klubbene for å få Norsk Bridge, 

eventuelt avstå. Det er mange eldre som ikke ønsker Norsk Bridge. 

 Medlemmer som ikke er så aktive har Norsk Bridge som eneste «kontaktpunkt» med bridge-

Norge. Medlemskort savnes.  

 Klubbene har ansvaret for oppdatering av epostlister. Klubbene må også ta ansvaret for å 

distribuere NB. 

 

13. Utnevnelse av æresmedlemmer og tildeling av æresbevisninger. 

Tinget satt 19:03 

Inger Hjellemarken forlot tingsalen og det er 36 representanter tilstede. 

Jan Aasen fremførte styrets forslag om å gi Inger Hjellemarken NBFs Hederstegn.  

Vedtatt ved akklamasjon 

 

 



 

Tinget satt kl. 09:05 

Per Bryde Sundseth, Vestfold ankom 

Tore Bårdsen, Haugaland og Trond Odin Rønbeck, Vest-Finnmark ikke møtt 

36 stemmeberettigede til stede 

 

 

 

14. Behandle innkomne forslag 

Per Watz innledet om forslag til endringer i vedtektene og vedtektsnorm klubb. 

 

1) § 4-1 Innkalling til ting og årsmøte – frister og forslagsrett 

Følgende hadde ordet: Per Watz, Inger Hjellemarken 

Enstemmig vedtatt 

 

2) § 4-2 Tingets og årsmøtets forhandlinger 

Per Watz hadde ordet. 

Enstemmig vedtatt 

 

3) § 4-7 Kjønnsfordeling 

Følgende hadde ordet: Per Watz, Tormod Røren, Ove Bruvoll, Kari-Anne Opsal, Inger 

Hjellemarken, Alf Helge Jensen 

Enstemmig vedtatt 

 

4) § 9-4 Kretstingets oppgave 

Følgende hadde ordet: Per Watz, Inger Hjellemarken 

NBF Midt-Trøndelag trakk forslaget. 

 

5) § 9-6 Kretsstyre 

Følgende hadde ordet: Per Watz, Inger Hjellemarken 

NBF Midt-Trøndelag trakk forslaget. 

 

6) § 10-4 Årsmøte 

Per Watz hadde ordet. 

NBFs styres innstilling enstemmig vedtatt. 

 

7) §12-3 Handlinger/unnlatelser som kan medføre forføyning 

Følgende hadde ordet: Per Watz, Fredrik Helness, Inger Hjellemarken, Tormod Røren, Alf 

Helge Jensen, Kari-Anne Opsal, Asbjørn Davidsen, Sigmund Ivar Bakke 

Styrets innstilling vedtatt mot en stemme. 

 

8) § 12-6 a Påtale, saksbehandling, offentliggjørelse og taushetsplikt 

Følgende hadde ordet: Per Watz, Asbjørn Davidsen, Tormod Røren, Inger Hjellemarken, 

Johnny Holmbakken, Are Utvik, Kari-Anne Opsal, Anne Birgitte Fossum, Reinhold Fieler, 

Finn Leiang, Alf Helge Jensen, Tommy Elde 

Disiplinærkomitéen trakk forslaget. 

 

Vedtektsnorm klubb 

 



9) § 1-7 Klubbstyre  

Per Watz hadde ordet 

Enstemmig vedtatt 

 

10) § 3-1 Oppløsning 

Følgende hadde ordet: Per Watz, Asbjørn Davidsen, Åge Hovden, Inger Hjellemarken, 

Sigmund Ivar Bakke, Reinholdt Fieler 

Forslaget endres til: Forslag om oppløsning av klubben skal behandles på 

ordinært/ekstraordinært årsmøte og må være kunngjort ved innkallingen. 

Enstemmig vedtatt 

 

11) § 1-5 Årsmøte 

Per Watz hadde ordet 

Endring som vedtatt under pkt. f ovenfor. 

 

15. Behandling av forslag til Handlingsprogram 2014 – 2017 

Jan Aasen innledet. 

Følgende hadde ordet: Reinhold Fieler, Jan Aasen, Knut S. Brinchmann, Anne Birgitte Fossum 

Etterlyst større fokus på rekruttering, spesielt av unge – evt. egen ungdomsorganisasjon. 

Enstemmig vedtatt 

 

Tinget hevet kl. 10:20 

 

Tinget satt kl. 11:03 

Tore Bårdsen og Trond Odin Rønbeck på plass. 

NBF Romerike møter med Ronny Korsmo og Svein Arild Naas Olsen. 

40 stemmeberettigede til stede 

 

Per Bryde Sundseth orienterte om Bridge for Alle på Tenerife. 

 

16. Behandling av forslag til Økonomiplan 2014 - 2017, herunder fastsette kontingenter og avgifter 

Knut S. Brinchmann gjennomgikk forslaget til økonomiplan. 

Følgende hadde ordet: Inger Hjellemarken, Odd A. Frydenberg, Jon Steinar Dale, Tommy Elde, Ove 

Bruvoll, Tormod Røren, Jan Aasen, Are Utvik, Johnny Holmbakken, Finn Leiang, Astrid Steen Lybæk, 

Jan Aasen, Kristian Barstad Ellingsen, Sigmund Ivar Bakke, Trond Odin Rønbeck, Helge Bremnes, 

Johnny Holmbakken 

 

Ekstra serviceavgift for ikke-medlemmer: kr 50 (i tillegg til gjeldende sats for medlemmer).  

Enstemmig vedtatt 

 

Økonomiplanen enstemmig vedtatt. 

 

17. Gjøre vedtak om kretsledermøtet i tingperioden skal tildeles særskilt fullmakt, jfr. § 8-1 

Vedtak: Ingen særskilt fullmakt tildeles. Kretsledermøtet 2015 gis fullmakt til å velge revisor. 

 

Tinget hevet kl. 12:02 

Tinget satt kl. 12:48 

40 stemmeberettigede til stede 

 



18. Valg av tillitsverv i tingperioden 

Alf Helge Jensen framla valgkomitéens innstilling. 

1) President 

Jostein Sørvoll valgt ved akklamasjon 

2) Visepresident 

Eva Flått valgt ved akklamasjon 

3) Styremedlemmer 

Astrid Steen Lybæk valgt ved akklamasjon 

Kristian Barstad Ellingsen valgt ved akklamasjon 

Tom Danielsen valgt ved akklamasjon 

Anita Karlsen valgt ved akklamasjon 

Kari-Anne Opsal valgt ved akklamasjon 

4) 1. varamedlem 

Reinholdt Fieler valgt ved akklamasjon 

5) 2. varamedlem 

Liv Marit Grude valgt ved akklamasjon 

6) 3. varamedlem 

David Ueland valgt ved akklamasjon 

7) Kontrollkomité 

Leder: Tor Henriksen 

Nestleder: Ketil Jørstad 

Medlem: Arve Farstad 

1. varamedlem: Tommy Elde 

2. varamedlem: Asbjørn Anthonsen 

Valgt ved akklamasjon 

8) Disiplinærkomité 

Leder: Asbjørn Davidsen 

Nestleder: Jørgen Petter Nermo 

Medlem: Oddbjørn Gravanes 

1. varamedlem: Egil Berg 

2. varamedlem: Stig Vestveit 

Valgt ved akklamasjon 

9) Domskomité 

Leder: Tolle Stabell 

Nestleder: Sverre Johnsen 

Medlem: Jens Kaltenborn 

1. varamedlem: Trond Odin Rønbeck 

2. varamedlem: Per Bryde Sundseth 

Valgt ved akklamasjon 

10) Valgkomité 

Leder: Terje Lie 

Nestleder: Odd A. Frydenberg 

Medlem: Gerd Larsen 

1. varamedlem: Berit Rubach 

2. varamedlem: Johnny Holmbakken 

Valgt ved akklamasjon 

 

19. Valg av statsautorisert/registrert revisor og fastsettelse av revisors honorar. 

Styrets innstilling framlagt av Knut S. Brinchmann 

Følgende hadde ordet: Jostein Sørvoll, Alf Helge Jensen, Tormod Røren, Jan Aasen 



MGI Revisjon Asker DA enstemmig valgt. 

Styret gis fulllmakt til å vurdere å skifte revisor fra 2015. 

Styret foreslår at honorar betales i henhold til regning. Enstemmig vedtatt. 

 

20. Fastsettelse av styrehonorar 

Vedtak: Styret fastsetter fordeling av honoraret. 

Jostein Sørvoll takket for tillitten og holdt en tale om det nye styrets visjon. 

Tinget hevet kl. 13:37 

 

 

Gardermoen 15. juni 2014 

 

 

 

Allan Livgård      Harald Berre Skjæran 

referent      referent 

 

 

 

 

 

Anne Birgitte Fossum     Egil Berg 


